
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 19/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 698/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση μη συμμετοχής του Δήμου ως χορηγού στο 
Διεθνές Συνέδριο με θέμα «Προς το ευφυές Νοσοκομείο» 
που διοργανώνει το Ιδρυμα International Hospital 
Federation σε συνεργασία με την Ιατρική Σχολή & το 
Τμήμα Αρχιτεκτόνων Πολυτεχνικής Σχολής του Α.Π.Θ.. 

 
       Σήμερα 18 Oκτωβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00, και σε συνέχεια της διακοπείσης συνεδρίασης, στις 19 Οκτωβρίου του 
έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-10-2004 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Χιονίδης Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    

10. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 687/2004 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης. 

11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 688/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. 

Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 689/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 690/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 692/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Η. Σοφιανίδης.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 693/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης, 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης Γ. Ορφανίδης και οι δημ. πάρεδροι κ.κ. Κ. Μιχαηλίδης, Π. 

Ποταμόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 694/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 695/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2004 αποχώρησαν οι δημ. 
πάρεδροι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης. 
12) 12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 702/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 708/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 711/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-9-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με το από 7-9-04 έγγραφό της η Ιατρική σχολή και το τμήμα Αρχιτεκτόνων 
της Πολυτεχνικής σχολής του Α.Π.Θ. μας ενημερώνουν ότι διοργανώνεται σε 
συνεργασία με την International Hospital Federation περιφερειακό Διεθνές συνέδριο 
στην Θεσσαλονίκη από 4/11 έως 7/11/2004 με θέμα ΄΄Προς το ευφυές νοσοκομείο΄΄ 
και ζητούν από τον Δήμο Βέροιας  να γίνει χορηγός του παραπάνω συνεδρίου.  

Σύμφωνα  με το άρθρο 218 παρ. 4 του Δ.Κ.Κ. 410/95 προβλέπεται ότι  
΄΄Πιστώσεις που είναι γραμμένες στους οικείους κωδικούς αριθμούς του 
προϋπολογισμού του Δήμου μπορούν να διατεθούν, με απόφαση του δημοτικού 
συμβουλίου για την πληρωμή δαπανών και που αφορούν : α) εθνικές ή τοπικές γιορτές 
ή άλλες ιδίως πολιτιστικές, μορφωτικές, ψυχαγωγικές, αθλητικές εκδηλώσεις που τις 
οργανώνει ο Δήμος β) όμοιες εκδηλώσεις που οργανώνουν άλλοι φορείς και συμμετέχει 
ο Δήμος γ) «απονομή τιμητικών διακρίσεων, αναμνηστικών δώρων και φιλοξενία 
προσωπικοτήτων και αντιπροσωπειών εσωτερικού ή εξωτερικού, δ) Τιμητικές 
διακρίσεις, αναμνηστικά δώρα   και φιλοξενία φυσικών προσώπων, τα οποία 
συνέβαλαν ιδιαίτερα στην κοινωνική ή πολιτιστική ανάπτυξη του Δήμου.΄΄.  
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 062.9  ΄΄ 
ΛΟΙΠΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΣΧΕΣΕΩΝ΄΄ υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση 
ύψους  € 30.000,00, με σημερινό μηδενικό υπόλοιπο.        

 Ύστερα    από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη και το είδος της χορηγίας που θα αναλάβει στο 
Διεθνές συνέδριο που διοργανώνεται στην Θεσσαλονίκη από 4/11 έως 7/11/2004 με 
θέμα ΄΄Προς το ευφυές νοσοκομείο΄΄ από  την International Hospital Federation σε 
συνεργασία με τη  Ιατρική σχολή και το τμήμα Αρχιτεκτόνων της Πολυτεχνικής 
σχολής του Α.Π.Θ. ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  
Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 12-10-2004 
εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ., με την οποία αυτή 
εισηγείται ομόφωνα τη μη έγκριση χορηγίας στο παραπάνω Συνέδριο. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Γαβρίδης: 1)Πώς έφτασε το αίτημα αυτό στο Δήμο Βέροιας; 2)Υπάρχει 

πρόσκληση συμμετοχής; 3)Η Ιατρική Σχολή έστειλε σε όλους τους Δήμους ή υπάρχει 
ειδική σχέση με τη Βέροια; 

Δημούλα: Επικοινώνησα μαζί τους για να ρωτήσω τι ακριβώς εννοούν, έχουν 
στείλει σε όλους τους Δήμους, προσπαθούν να μαζέψουν όσα περισσότερα χρήματα 
γίνεται και αν ένας Δήμος θέλει να κάνει ένα γεύμα, ή φυλλάδια δικά τους θα τον 
αναφέρουν και θα τον ευχαριστήσουν για ό,τι έκανε. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Δράττομαι της ευκαιρίας κε Πρόεδρε για να σταθώ σε ένα 

ζήτημα που θεωρώ πολύ σημαντικό. Σύμφωνα με τα προηγούμενα λεγόμενα του κ. 
Δημάρχου έχετε όραμα ενώ εμείς όχι. Επειδή λοιπόν εσείς έχετε όραμα γι’ αυτή την 
πόλη, στον τομέα της διοργάνωσης συνεδρίων εδώ και δύο χρόνια επικρατεί χειμερία 
νάρκη. Εχουμε ένα συνεδριακό κέντρο, έχουμε όλες τις προϋποθέσεις για να 
αναπτύξουμε συνεδριακό τουρισμό, άριστη υποδομή και μάλιστα ξεπεράσαμε το 
πρόβλημα των καταλυμάτων που υπήρχε τα τελευταία χρόνια, πρέπει να υπάρχει 
λοιπόν ένας ετήσιος προγραμματισμός του Δήμου για συνέδρια και είναι αδήριτος 
ανάγκη να δημιουργηθεί και αντίστοιχη υπηρεσία που θα λειτουργεί ως γραφείο 
διοργάνωσης συνεδρίων, αν θέλουμε κάτι να κάνουμε σ΄ αυτόν τον τομέα. Εχω την 
αίσθηση ότι μέχρι στιγμής μας τρώει το τέλμα και η οπισθοδρόμηση. Εχουμε 
υποδομές και δεν ξέρουμε πώς να τις αξιοποιήσουμε, δεν θέλουμε, δεν μας 
ενδιαφέρει και βεβαίως  παρότι δεν αξιοποιούμε τις υπάρχουσες υποδομές εμείς 
θέλουμε να αποκτήσουμε και άλλες. 



Γεωργιάδης: Και βέβαια κε Πρόεδρε πρέπει να ικανοποιήσουμε το αίτημα της 
Ιατρικής Σχολής, που άλλωστε έχει σχέση με την υγεία και σ΄ αυτή τη φάση δεν 
πρέπει να λυπόμαστε τα χρήματα αρκεί να μπορούμε να αντεπεξέλθουμε και σ΄ 
άλλες, ίσως πιο απαραίτητες υποχρεώσεις. 
 Πρόεδρος:Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 

Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. 
Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. 
Ρήσσου, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας.  
Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Γεωργιάδης, Ι. Κουρουζίδης. 
Ο σύμβουλος Δ. Δάσκαλος απείχε από την ψηφοφορία. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 24-10-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την από 7-6-2004 επιστολή του Α.Π.Θ. (Ιατρική Σχολή & Τμήμα Αρχιτεκτόνων 
Πολυτεχνικής Σχολής) 
3.- Την από 12-10-2004 εισήγηση της Επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων 
του Δ.Σ. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει τη μη συμμετοχή του Δήμου ως χορηγού  στο Διεθνές Συνέδριο με 
θέμα «Προς το ευφυές Νοσοκομείο» που διοργανώνει το Ιδρυμα  International 
Hospital Federation σε συνεργασία με την Ιατρική Σχολή και το Τμήμα 
Αρχιτεκτόνων της Πολυτεχνικής Σχολής του Αριστοτέλειου Πανεπιστημίου 
Θεσσαλονίκης. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  698 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-11-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


